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PROTOKÓŁ Nr XXIX/2022 

z obrad Sesji Rady Gminy Puńsk, które odbyły się 27 października 2022 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Puńsk. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000. 

 W obradach udział wzięło 12 radnych. Nieobecni: Kierejszys Andrzej, Peczulis 

Wioletta i Waźnialis Józef. Poza tym w obradach udział wzięli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Lista obecności w załączeniu)  

Protokółowała Alicja Moluszys. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Puńsk – Pani Helena Wojlanis.  

 

 Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Puńsk – pani Helena 

Wojlanis: „otwieram XXIX obrady Sesji Rady Gminy Puńsk i stwierdzam prawomocność 

obrad, gdyż na stan 15 radnych w obradach udział bierze 12 radnych”.  

Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów i gości przybyłych na dzisiejszą sesję.  

Następnie odczytała projekt porządku obrad proponując do punktu 7. Podjęcie uchwał 

w sprawie, dodać podpunkt w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Puńsk na lata 2022 – 2036. W dalszej kolejności odczytała porządek obrad wraz ze zmianą 

i poddała go pod głosowanie. 

 

„Za” porządkiem obrad głosowało 12 radnych. 

„Przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

 

 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady Gminy i działalności 

międzysesyjnej. 

6. Przedstawienie założeń do projektu budżetu gminy na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

− zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Puńsk na lata 

2022 – 2036; 

− zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 

− zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Puńsk. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022.  

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Ad. pkt. 3   

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że protokół z XXVIII sesji Rady Gminy Puńsk 

z dnia 17 sierpnia 2022 r. był dostępny w Urzędzie Gminy Puńsk, tak więc wszyscy 

zainteresowani mogli się z nim zapoznać i ewentualnie nanieść poprawki. Mając na względzie 

powyższe zapytała radnych, czy wnoszą uwagi do ww. protokołu. 
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Protokół z ostatniej XXVIII Sesji Rady Gminy przyjęto bez odczytywania i bez wniesionych 

uwag. 

„Za” przyjęciem głosowało 12 radnych. 

„Przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Protokół z obrad XXVIII sesji został przyjęty. 

 

 

Ad. pkt. 4 

Interpelacje radnych. 

Radna Aniela Kluczyńska zapytała czy to prawda, że w Puńsku zlikwidowano magazyn 

Caritasu? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy wręczyła Wójtowi kwiaty i podziękowała za zajęcie 

przez Gminę Puńsk I miejsca w kraju w rankingu Wydawnictwa Wspólnota wśród gmin 

wiejskich w kategorii pozyskiwania środków unijnych za lata 2014 - 2021.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przekazała głos dla pana Waldemara Kwaterskiego – 

dyrektora szpitala powiatowego w Sejnach i zarazem radnego Województwa Podlaskiego, 

który pogratulował Gminie zajęcia I miejsca we wcześniej przytoczonym konkursie. Dalej 

mówił o zmianach w szpitalu w Sejnach, o sytuacji finansowej szpitala i o wykonanych 

inwestycjach. Następnie poruszył kwestię zakazu budowy w odległości 100 m od zbiorników 

wodnych. 

 

Ad. pkt. 5 

 Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady Gminy i działalności międzysesyjnej. 

 Pan Witold Liszkowski - Wójt Gminy Puńsk przedstawił informację z realizacji 

uchwał podjętych na XXVIII Sesji Rady Gminy w dniu 17 sierpnia 2022 roku, jak też 

informację z działalności międzysesyjnej. 

Realizacja uchwał podjętych na XXVIII Sesji Rady Gminy w dniu 17 sierpnia 2022 roku 

dotyczącej: 

• Uchwała Nr XXVIII/193/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok – 

uchwała zrealizowana; 

• Uchwała Nr XXVIII/194/2022 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Puńsk – uchwała realizowana; 

• Uchwała Nr XXVIII/195/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Puńsk– uchwała realizowana; 

• Uchwała Nr XXVIII/196/2022 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych– uchwała realizowana; 

• Uchwała Nr XXVIII/197/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Puńsk – uchwała realizowana. 

 

Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej: 

- I miejsce wśród gmin wiejskich w Polsce w pozyskiwaniu środków unijnych; 

- już mamy elektryczny bus 9-osobowy, którego wartość 380 tys. zł a nas kosztował tylko 5% 

(ok. 18 tys. zł); 
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- skończono drogę Wiłkopedzie – Widugiery; 

- rozpoczynają się prace przy drodze w Szołtanach; 

- drogi Dziedziule, Wołyńce, Oszkinie, Sankury – kończymy dokumentację techniczne; 

- złożono dwa dodatkowe wnioski do Wojewody: ul. Polna – asfalt i droga w Wojtokiemiach; 

- droga Sejwy – Smolany – czekamy aż będą fundusze na remonty dróg; 

- trwa żwirowanie dróg; 

- trwają prace w Puńsku pod plac zabaw dla dzieci i początek parku; 

- składamy wniosek na dalszy etap prac przy parku w Puńsku;  

- dodatek węglowy: rozpatrzono 468 osób, wypłacono 388; 

- oszczędzanie energii` elektrycznej – wymieniamy oświetlenia na ledy; 

- otrzymaliśmy od Państwa Polskiego rekompensatę za ubytki w podatku dochodowym; 

- przygotowujemy się do programu Polska – Litwa; 

- o sprzedaży węgla;  

- gmina otrzymała tabletki jodu; 

- ARiMR zbiera wnioski na usuwanie azbestu;  

- sprzedaż krów po wydzieleniu w terminie krótszym niż 7 dni; 

- opony wykorzystywane przez rolników; 

- dziś odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Puńsk – omawialiśmy podatki na 

2023 r. 

 

 

Głos zabrał gość pan Grzegorz Łucznik - przedstawiciel Suwalsko - Sejneńskiej 

Lokalnej Grupy Działania. Opowiedział o planowanych naborach projektów organizowanych 

przez LGD, a także rozdał ankiety do wypełnienia dotyczące założeń do nowej strategii LGD. 

 

 

Radny Robert Chmielewski opuścił obrady Sesji Rady Gminy Puńsk o godz. 11:28 

 

 

Ad. pkt. 6  

Przedstawienie założeń do projektu budżetu gminy na 2023 rok. 

Wójt Gminy przedstawił założenia do projektu budżetu na 2023 rok. Wspomniał 

również o cenach energii elektrycznej.  

Informacja w załączeniu. 

Uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

 

Ad. pkt. 7 

Podjęcie uchwał:  

 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Puńsk na lata 2022 – 2036; 

Przewodnicząca Rady pani Helena Wojlanis odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Puńsk na lata 2022 – 2036. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem głosowało 11 radnych. 

„Przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Puńsk na lata 

2022 – 2036 została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/198/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Puńsk na lata 2022 – 2036 – w załączeniu. 
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- zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 

Przewodnicząca Rady pani Helena Wojlanis odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem głosowało 11 radnych. 

„Przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/199/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok – 

w załączeniu. 

 

 

- zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Puńsk; 

Przewodnicząca Rady pani Helena Wojlanis odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Puńsk. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem głosowało 11 radnych. 

„Przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Puńsk została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/200/2022 w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Puńsk – w załączeniu. 

 

 

 

Ad. pkt. 8 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 

przedstawił Wójt.  

W tym roku na oświatę trzeba dołożyć 3 mln zł, w przyszłym roku ok. 4 mln zł. 

Zaznaczył, że jak Litwa nie pomoże to trzeba będzie w przyszłym roku złożyć wniosek 

o likwidację szkoły podstawowej w Widugierach. 

Informacja w załączeniu. 

Uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

 

Ad. pkt. 9 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Wójt odpowiedział, że nie wie nić na temat likwidacji magazyny Caritasu. 

 

 

Ad. pkt. 10 

Wolne wnioski i informacje.  

Sekretarz gminy pan Jan Wojczulis podziękował za udział w dożynkach powiatowych. 

Opowiedział o wynikach konkursów ogłoszonych podczas dożynek. 

 

Wójt podziękował wszystkim społecznikom, szczególnie gospodyniom z Kół Wiejskich. 

 

Jan Radzewicz p.o. kierownika ODR w Sejnach powiedział o kontrolach prowadzonych 

wśród rolników, o szkoleniach organizowanych przez ODR. 
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Wójt powiedział, że drogi które prowadzą przez podwórka to prawie wszystkie mamy już 

asfaltowe.  

 

Ad. pkt. 11 

 Przewodnicząca Rady Gminy Puńsk pani Helena Wojlanis po wyczerpaniu porządku 

obrad stwierdziła: „zamykam XXVIII Sesję Rady Gminy Puńsk”. 

Obrady Sesji Rady Gminy zakończono o godz. 1200. 

 

 
Integralną częścią niniejszego protokołu jest nagranie z przebiegu obrad sesji Rady Gminy Puńsk dostępne w 

Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Rada Gminy transmisja obrad sesji Rady Gminy 

(http://www.punsk.biuletyn.net/?bip=2&cid=59&id=732) lub na stronie 

https://www.youtube.com/watch?v=e3Y4m17rluY  

 

 

  

 

Protokółowała:                Przewodniczący Rady Gminy 

 

Alicja Moluszys                        Helena Wojlanis 

https://www.youtube.com/watch?v=e3Y4m17rluY

